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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, tisdagen den 23 april 2024,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vuk Radosevic Markaryds skola 
Maya Balan  Markaryds skola 
Tyra Karlsson  Markaryds skola 
Ester Bukuru  KCM 
Esther Takvam KCM 
Shahd Almohamed KCM 
Moses Butoyi  övrig gymnasieskola 

 Maria Svensson Lundin UKN 
Ewa Svensson  Bibliotekspedagog (§7 och §8) 
Veronica Andersson Barnets Bästa samordnare (§11)  

 
Återbud var lämnat från Alice Kristensson och Liam Langenkrans. 

  
  

Dagordning 

 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Förvaltningschef Susanne Appelberg 
§7 Projektet Kulturcrew 
§8 Biblioteksfrågor  
§9 Rapport från UKN  
§10 Elevrådsfrågor 
§11 Barnets bästa 
§12 Nästa möte. Terminsavslutning. 
§13 Instagram konto 

 §14 Övriga frågor. 
§15 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  
 

 

§4. 

Val av justerare. 
Esther Takvam utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
 

§6. 

Förvaltningschef Susanne Appelberg. 
Susanne hade  meddelat förhinder så denna punkt utgår och återkommer någon gång under  
hösten. 
 
 

§7 

Projektet Kulturcrew. 
Ewa sammanfattade lite om de arrangemang som genomförts under våren. Vid tre tillfällen har 
ungdomarna ställt upp och hjälpt till. Ungdomarna har tyckt att det varit roligt och ställer gärna 
upp vid fler tillfällen. De har gjort ett fantastiskt bra jobb. 
 
 

§8 

Biblioteksfrågor. 
Ewa inledde med att sammanfatta svaren på förra mötets frågor angående miljön på biblioteken i 
kommunen. Därefter fick ungdomarna tre nya frågor som handlade deras upplevelser, av 
berättelser, som barn. Det blev en riktigt nostalgisk upplevelse där ungdomarna drömde sig 
tillbaka till sin barndom. 
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§9 

Rapport från UKN 
Maria berättade att man gjort en uppföljning av verksamheten på Kultur och Fritid. Vidare jobbar 
man med budgeten. Man har varit ute på verksamhetsbesök. Jobbat med närvaro och 
skolpliktsbevakning. 
Hagaskolans ombyggnad är i full gång. Tanken är att den ska vara inflyttningsklar under 2025. 
Arbetet pågår med om- och nybyggnaden av Strömsnässkolan. 

 

 

§10 

Elevrådsfrågor 
En kort inventering av elevrådens arbete gjordes. 
Markaryds skola: Har inte haft något möte på grund av att ”vuxenstödet” var sjuk. 
Strömsnässkolan: Rapporters fungera bra, kontinuerliga möten. 
KCM: Har regelbundna möten som rektorn håller i. Upplevs fungera bra. 
Vi fick även en rapport från Sunnerboskolan i Ljungby där det verkar som att man har ett elevråd 
som fungerar som ett rent skolexempel. Styrelse, utbildningar, regelbundna möten m.m. 
En synpunkt som framkom vid förra mötet angående att vissa lärare på Markaryds skola bl.a. 
rapporterar frånvaro för en rad olika förseelser, vilket upplevs som orättvist av eleverna. Rektorn 
har besvarat detta med att så får det inte vara och uppmanar eleverna att förtydliga och rapportera 
detta till rektorn så han kan åtgärda. 

 

 

§11. 

Barnets bästa 
Veronica tog upp en del allmänt om elevråd, utbildningar, anslutning till Sveriges elevråd m.m. 
Vidare berättade hon om en del uppdateringar gällande Kronobarnsmodellen. Hon tog även upp 
frågan om en ”visselblåsarfunktion” för ungdomar i kommunen. Ungdomarna var positiva till en 
sådan funktion. 
 

 

§12. 

Nästa möte. Terminsavslutning. 
Nästa möte är den 28 maj och eftersom det är sista mötet för terminen blir det samtidigt en 
avslutning. 
 

 

§13. 

Instagramkonto 
Nya bilder togs som ska läggas ut. Även en liten rapport från dagens möte ska läggas ut på 
kontot. 

 
 

§12. 

Övriga frågor. 
Inga övriga frågor fanns att behandla. 
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§13. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
…………………………………………………………………………….. 
Ester Bukuru    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Esther Takvam   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


